
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke

J

irományszám :

	

5 a - -

Érkezett: 2011 DEC 2 3 .
Írásbeli kérdé s

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Navracsics Tibo r
nemzeti fejlesztési minisztert helyettesítő miniszter úr

„Hogyan kívánja felkészíteni a VOLÁN társaságokat a piacnyitásra? ”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Magyar Szocialista Párt Országgyűlési Képvisel őcsoportjának tagjaiként az elmúlt

években is kiemelt figyelmet fordítottunk a közösségi közlekedés rendszerének

felülvizsgálatára .

Annak érdekében, hogy a VOLÁN társaságok szolgáltatási színvonala emelkedjen ,

eközben a jegyárak megfizethetők maradjanak és az érintett társaságok fenntarthat ó

finanszírozása is biztosítható legyen, átgondolt és megalapozott fejlesztési koncepcióra

van szükség, azonban a Fidesz-kormány erre vonatkozó elképzeléseiről jelenleg semmit

sem tudni .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgy ű lésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézzük Önhöz :

1 . Hogyan kívánja felkészíteni a VOLÁN társaságokat a néhány éven belü l

elkerülhetetlenül megnyitandó versenypiaci körülményekre?



2. Hogyan érinti ez a társaságok jöv őbeni munkavállalói létszámát?

3. Hogyan érinti ez a társaságok jövőbeni cégstruktúráját? (Szükséges-e ennyi cég ,

várhatók-e összevonások?)

4. Kíván-e egységes számviteli politikát bevezetni a VOLÁN társaságoknál ?

5. Hogyan kívánja kezelni a különböző költségstruktúrákból adódó eltérő

finanszírozási igényeket?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2011 . december 23 .

Dr. Józsa Istvá n

országgyűlési képviselő

MSZP
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